



OFF-ROAD 2024

DON'T CHOOSE TOTAL LOOK,
CHOOSE TOTAL PERFORMANCE.

In motocross or off-road, most riders match their gloves to the rest of their look, and consider gloves as just an extension of their jersey / pants outfit. You just have to try on a FIVE glove to understand all the benefits of wearing a product designed and made for effectiveness and performance, not just for the look. FIVE gloves provide both improved steering sensitivity, and help prevent blisters, sworn enemies of any pro or amateur rider. They significantly enhance the joy of riding, and, therefore, the rider's level of performance. Just as we don't necessarily match our helmet or our boots to the rest of our outfit, the most demanding riders know that only a glove specialist can offer them the best MX or Off-Road glove. Wearing FIVE gloves is no faux pas... on the contrary, it's a sign that you pay attention to every single detail. And that alone gives you a serious edge over the competition.

**N'OPTEZ PAS POUR LE TOTAL
LOOK, OPTEZ POUR LA TOTALE
PERFORMANCE.**

En motocross ou en enduro, la plupart des pilotes assortissent leurs gants à leur tenue et considèrent le gant comme une simple extension de leur ensemble maillot/pantalon. Il suffit d'essayer un gant FIVE pour comprendre tout l'avantage qu'il y a à porter un produit pensé et conçu pour l'efficacité et la performance, et pas seulement pour le look. Les gants FIVE apportent à la fois un meilleur contrôle des commandes et contribuent à réduire la formation d'ampoules, ennemies jurées de tout pilote pro ou amateur. Ils augmentent de façon significative le plaisir de piloter, et en conséquence le niveau de performance de leur pilote. Au même titre qu'on n'assortit pas nécessairement la marque de son casque ou de ses bottes à celle de sa tenue, les pilotes les plus exigeants auront compris que seul un spécialiste du gant peut leur offrir le meilleur gant MX ou Off-Road. Porter des gants FIVE est loin d'être une faute de goût, c'est au contraire le signe que l'on ne néglige aucun détail. Et rien que cela, c'est déjà prendre un sérieux avantage sur ses adversaires.



E-2



TOUCH SCREEN



KNUCKLES PROTECTION



CLEAR VISION PAD



CE



EN 13694:2015

1 KP



Black

PART NUMBERS

**GREY / FLUO
YELLOW / NAVY**

S	555-07322
M	555-07323
L	555-07324
XL	555-07325
2XL	555-07326
3XL	555-07327

E-WP



WATERPROOF



TOUCH SCREEN



KNUCKLES PROTECTION



CLEAR VISION PAD



CE



1 KP

EN 13994:2015

PALM VIEW



Black

PART NUMBERS

BLACK

S	555-07312
M	555-07313
L	555-07314
XL	555-07315
2XL	555-07316
3XL	555-07317